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بانوان

در كاروان اعزامي ورزش ايران به المپيك 2016 
ريو-برزيل و درميان نماينگان زن ورزش كشور 
جاي دو ورزشكار ايراني خالي است؛ مريم طوسي 
در دوي سرعت  و اكرم خدابنده در تكواندو كه 
عليرغم تلاش، شانس همراهي كاروان را از دست 

دادند.
ركورد طوسي بعد از رقابت هاي انتخابي المپيك 
در كازانف-قزاقستان  در رقابت های دووميدانی 
جايزه بزرگ تهران هم به حدنصاب نرسيد. اين 
برای مريم دومين بار است  كه فرصت حضور در 
المپيك را به دليل صدم های ثانيه از دست داد 
تا باز هم ليلا رجبي تنها نماينده زن  دووميداني 
ايران در المپيك باشد. طوسي همراه 8 نماينده 
زن ورزش ايران در المپيك لندن هم نشد و البته 
او و خدابنده به دليل شرايط سني بنظر نمي رسد 
ديگر براي المپيك رويابافي كنند. خدابنده هم در 
آخرين رقابت هاي انتخابي به  حريف فيليپيني 

باخت و از دور رقابت ها كنار رفت.
مه لقا  احمدی،  الهه  خدمتی،  نجمه  تيراندازان؛ 
جام بزرگ وگلنوش سبقت الهی و قايقران؛ مهسا 
ج��اوردر ميان نخستين گروه اعزامی اي��ران به 
المپيك 2016 هستند اما تا اعزام كيميا عليزاده كه 
تنها نماينده زنان تكواندو ايران در ريو است ،فرصت 
بيشتري باقي است او بعد از رشت، اردوي چهار روزه 
اي را  در كيش همراه حنانه همتی و هانيه اخلاقی 
گذارنده و تمريناتش را در تهران پيگيري مي كند و 
البته حتما به مهمترين حريف انگلوساكسون خود 
كه قهرمان المپيك لندن هم هست، مي انديشد. 
حريفي كه رجزخواني را شروع كرده و مي گويد:يا 

مرگ يا طلا!

جونز 2۳ ساله اهل ولز است و به شكارگر سر معروف 
شده چرا كه بيشترين امتيازات را با ضربات پا به سر 
حريفان به دست می آورد. كيميا كه در رقابت هاي 
مختلف هم به او باخته و هم از او برده بايد شناخت 
خوبي از اين قهرمان داشته باشد و قبل از همه بداند 

كه بايد مواظب ضربات پاي جونز باشد.
نفر اول وزن ۵۷- كيلوگرم تكواندو زنان در المپيك 
لندن  بار ديگر در المپيك ريو هم چشمش به 

طلاست. 
اما سايت فدراسيون جهانی تكواندو درباره جونز 
می نويسد: به نظر می رسد رقبای اصلی  او در ريو 
بسيار قدرتمندتر از المپيك لندن هستند. كالوو 
گومز، هدايا ملك، نيكيتا گلاسنويچ، مايو هامادا و 
كيميا عليزاده تكواندوكاران برتر وزن دوم المپيك 

پيش رو  هستند.
اما بانوي استثنايي ايران كه در تيرو كمان رقابت 
خواهد كرد به گفته مربي كره اي اش با آمادگي 

خوبي عازم شده است.
 پارک ميوک وون درباره زهرا مي گويد: در ابتدای 
حضورم در اردوهای آماده سازی تيم ملی، استرس 
زياد يكی از مشكلات اصلی نعمتی بود اما حالا با 
وجود فشارهای روانی زياد روی اين ورزشكار ، او 
به سطح بالايی از نظر آمادگی روانی دست يافته و 
قطعا در صورتی كه مشكل خاصی نباشد، می تواند 

بهترين هدف گيری را داشته باشد.
وی در خصوص ميزان شانس نعمتی در المپيك 
ريو  با توجه به مدال طلای پارالمپيك لندن مي 
گويد: در پارالمپيك ۳2 كماندار در بخش زنان و 
۳2 كماندار در بخش مردان با هم رقابت می كنند 
اما اين تعداد در المپيك دو برابر يعنی 64 نفر است 

و همين مساله كار را به مراتب سخت تر می كند 
.در المپيك سطح رقابت ها بسيار بالا است و اين 
مساله با تمام آمادگی نعمتی كار را برای وی سخت 

می كند .
وزير  بانوان  ورزشی  امور  معاون  شهريان،  رباب 
ورزش و جوانان درباره نعمتي مي گويد: نعمتی نه 
تنها پرچمدار كاروان ورزشی ايران بلكه نماد عزم 
و توانايی زنان ايرانی است كه توانسته همزمان 
سهميه المپيك و پارالمپيك را كسب كند و اين 
بندرت  جهان  سراسر  در  كه حتی  است  كاری 
ورزشكاری موفق به كسب چنين موفقيت بزرگی 
می شود.پرچمداری نعمتی به دليل زن بودن وی 
نبوده، بلكه برای توانمندی بی بديل اين ورزشكار 

است .
شهريان درباره تفاوت اين المپيك با المپيك هاي 
قبل براي زنان ورزشكارايران تاكيد مي كند:اين 
المپيك برای ورزش بانوان ايران در اين دوره با تمام 
دوره ها تفاوت دارد؛ اول اين كه سهميه بيشتری به 
دست آورده ايم و سپس برخلاف دوره های قبل 
كه فقط از حضور در المپيك خرسند بوديم، اكنون 

دغدغه مدال هم داريم.
زهرا نعمتی از سوی سازمان قهرمانان ملی ورزش 
ايران به عنوان قهرمان قهرمانان برتر سال 1۳۹4 

ورزش ايران نيز انتخاب شد.
در ريوغير ازايران؛پرچمدار كاروان كشورهاي 

استرااليا،كانادا،دانمارک،يونان،ايتاليا،هند
روماني و صربستان هم زن هستند.

اما سيما ليموچي،مربي ندا شهسواري كه به دليل 
تصميم فدراسيون پينگ پنگ با او در ريو همراه 
نيست، درباره آمادگي ندا نظري مشابه مربي نعمتي 

در تير و كمان دارد و معتقد است؛ ورزشكارش 
شرايط خوبي دارد . او مي گويد:شرايط جسمی 
و روحی شهسواري  ارتقا يافته و خوب است. ندا 
نسبت به المپيك 2012 لندن بيش از ۷0 درصد 

رشد داشته و با شرايط ايده آل راهی ريو می شود.
بازی  در  را  چين  روزه   10 اردوی  ليموچی 
شهسواری بسيار تاثيرگذار دانسته و مي گويد:در 
با  تا ۷ ساعت  به طور ميانگين 6  اردوی چين 
با  بازيكنان تدافعی، تهاجمی و كنترلی و  انواع 
روحيه های متفاوت تمرين داشتيم و از تمرينات 
در اردوی چين بسيار راضی ب��ودم؛ روند بازی 
شهسواری نيز پس از اين اردو خيلی بهتر شد.در 
جريان تورنمنت های جهانی ژاپن و كره جنوبی 
نقاط قوت شهسواری ارتقا يافت و در اردوهای پس 
از اين 2 تورنمت با شناخت نقاط ضعف روی موارد 

تكنيكی كار شد.
سرمربی تيم ملی تنيس روی ميز بانوان درباره 
بازی های  ندا شهسواری در  از رقبای  شناخت 
المپيك ريو  مي گويد:تا زمانی كه قرعه كشی انجام 
نشود، نمی توان اظهارنظر دقيقی داشت با اين 
حال تصور من اين است كه شهسواری در مرحله 
اول به طور حتم پيروز خواهد شد.شرايط امروز 
شهسواری بسيار متفاوت از گذشته شده و بازی وی 
خيلی تغيير كرده است؛ در چهار ماهه اخير نيز وی 

جهش خيلی خوبی داشته است.

اين 9 نفر و همه كاروان ايران دعاي خير و 
آرزوهاي خوب ملتي را همراه خود دارند .براي 

تمامي اين قهرمانان آرزوي موفقيت داريم.

و آن دل كه با خود داشتم با كاروانم مي رود...



مراسم انتخاب برترین های فوتبال ایران، با حضور مقامات کشوری و لشگری، رئیس و اعضای هیئت رئیسه 
فدراسیون فوتبال، علی کاظمی سرپرست و مدیران سازمان لیگ، مدیران عامل باشگاه ها، رؤسای هیئت 
های فوتبال، مربیان و بازیکنان و داوران و جمعی از پیشکسوتان در سالن اجتماعات برج میلاد برگزار شد و 
شبنم بهشت، مهاجم تیم شهرداری سیرجان عنوان بهترین بازیکن فوتبال بانوان ایران در سال 95-94 را 

از آن خود کرد.
بهشت به همراه تیمش قهرمان لیگ برتر بانوان شده او جایزه خود را از فرامرز ظلی بازیکن سال های دور 
تیم ملی کشورمان دریافت کرد.همچنین »سارا قمی« از ملوان بندرانزلی که بهترین گلزن لیگ بانوان لقب 

گرفته نیز جایزه خود را دریافت کرد.
قمي که در پست مهاجم توپ مي زنددر پنج دوره اخیر لیگ بانوان عنوان بهترین گلزن را به خود اختصاص 

داده است.
قمی مدعی است که لیگ سال جاری از جذابیت کمتری برخوردار خواهد شد و تاکید کرد : لیگ امسال 
نسبت به سال گذشته جذابیت کمتری خواهد داشت ، چرا که یکی از تیم های مدعی مانند ملوان بیشتر 
بازیکنان خود را از دست داده و تیم نیز در بلاتکلیفی به سر می برد. تیم آینده سازان اصفهان نیز شرایط 
مشابهی دارد و مشخص نیست که در لیگ سال جاری تیم خواهد داشت یا خیر چرا که خبری از آماده سازی 
تیم نیست. حدود یک ماه دیگر رقابت های لیگ آغاز می شود ، ولی هنوز تیم ما آمادگی بدنی لازم را ندارد و 

این در کیفیت لیگ تاثیر گذار است.
سارا قمی درباره تیم ملوان گفت: در حال  حاضر تکلیف این تیم مشخص نیست. من دیگر با ملوان کاری 

ندارم. قرارداد مالی خود را بخشیدم و رضایت نامه را گرفتم و با تیم شهرداری هم قرارداد بستم. به احتمال 
زیاد ملوان منحل است چرا که بازیکنانی که پیگیر تیم هستند، پاسخی را دریافت نکرده اند و بسیار جالب 

است که مصاحبه من را برای انحلال تیم بهانه کرده اند.
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دانشگاه تهران  
قهرمان شد

دانشگاه تهران برای دومین سال پیاپی عنوان قهرمانی 
المپیاد ورزشی دانشجویان دختر سراسر کشور را به خود 

اختصاص داد.
سیزدهمین  المپیاد ورزشی دانشجویان دختر کشور در 
دانشگاه فردوسی مشهد برگزار شد و در پایان تیم دانشگاه 

تهران برای دومین سال پیاپی بر سکوی نخست ایستاد.
     همچنین دانشگاه  فردوسی مشهد میزبان این رقابت ها 
به عنوان دومی دست یافت و دانشگاه الزهرا نیز بر سکوی 

سوم ایستاد.

قمي و بهشت؛ بهترین هاي لیگ فوتبال 

 شكست یك ركورد 
بعد از ۲۸ سال !

رکورد دوی ۱۰۰ متر با مانع زنان جهان شکسته شد.
در رقایت های دوومیدانی لیگ الماس که به میزبانی لندن برگزار شد رکورد دوی ۱۰۰ متر با مانع زنان 
توسط کندرا هریسون آمریکایی شکسته شد.او با زمان ۱۲.۲۰ از خط پایان گذشت تا بعد از ۲۸ سال 

این رکورد را بکشند و آن را به نام خود ثبت کند.
نکته قابل توجه این است که با توجه به پایان مهلت کسب سهمیه المپیک و همچنین تکمیل بودن سه 

دونده ۱۰۰ متر با مانع زنان آمریکا، هریسون ۲4 ساله و رکورددار جهان در المپیک ریو غایب است.
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رزمي

کاراته  فدراسیون  اتنخابی  مجمع  نامزدهای 
امروز شاهد  تا  تایید صلاحیت شدند  سرانجام 
برگزاری انتخابات این فدراسیون جهت تعیین 
رئیس فدراسیونی باشیم که این  سالها روی خوش 

بخود ندیده است.
پناهی  احمد  عباس  آشوری،سید  محسن 
زیبا  عباسی،  حمید  بزرگی،  ده  ،حمیدرضا 
مازیار  منوچهری،  محمدقاسم  محمدرضایی، 
صمد   ، آزاد  نکولعل  مصطفی  و  فریدخمامی 
خرمی،علیرضا  علی  شاهی،  خواجه  ولیزاده 
اسدزاده، محمدعلی باتوانی، علی برق پیما، افشین 
قاسم  رستمی،  علیرضا  دهقانی،  داوری،حسین 
سعیدی، حمیدرضا عرفانی، ایرج علی میرزایی، 
عقیل کشیر تقرتپه، آیدین محمدی، بهزاد ملکی، 
حبیب اله ناظریان، حسین افراسیابی، سعید دباغ 
نیکو خصلت، محمدصادق فرجی و محمد احمدی  
نفراتی هستند که رقابتی سخت برای جلوس بر 

صندلی ریاست این مجموعه دارند.
فدراسیون کاراته در دهه اخیر همواره با حواشی 
زیادی روبرو بوده و به طور میانگین دوره ریاست 
در این رشته مدال آور به کمتر از دو سال نرسیده 
است تا صندلی کاراته یکی از داغ ترین صندلی 

های فدراسیون کشورمان باشد.
درحالی 27 نفر برای ریاست در فدراسیون کاراته 
ثبت نام کرده اند که در بین آنان نام چهار چهره 
سرشناس این رشته رزمی و مدعی به چشم می 

خورد.
آیا همه راهها به شیهان ختم می شود؟

محسن آشوری که سال ها به عنوان دبیر فدراسیون 
کاراته فعالیت کرده از سوی کارشناسان و جامعه 
کاراته به عنوان گزینه اصلی ریاست شناخته می 
شود.وی دبیری افرادی چون حبیب الله ناظریان، 
علیرضا سمندر )دو دوره( و صادق فرجی به عنوان 
رئیسان فدراسیون را برعهده داشته است و اینبار 
خود در اندیشه تبدیل شدن به فرد نخست این 
رشته مهیج و پرطرفدار است اتفاقی که البته سالها 

انتظار آنرا می کشید.
آشوری که بنیانگذار سبک ماتسوشیما در ایران 
محسوب می شود و دان هشت این رشته را در 
اختیار دارد از لحاظ فنی چهره موجهی محسوب 
شده که در کارنامه خود سابقه مدیریت تیم های 

ملی را دارد و تیم ملی ایران با هدایت وی مقتدرانه 
به قهرمانی آسیا رسید و برای نخستین بار به طلای 

کومیته تیمی جهان دست یافت.
پناهی شانس کمتری دارد

اسبق  رییس  احمدپناهی،  سیدعباس  اما 
فدراسیون کاراته که  در مقطعی ریاست هیات 
تهران را برعهده داشته است، دوباره قصد معرفی 
شدن به عنوان نفر اول این رشته را دارد.در دوره 
ریاست پناهی در فدراسیون، مجوز حضور بانوان 
ایران با حجاب اسلامی در مسابقات مختلف صادر 
شد، ایران به کرسی هیات رئیسه آسیایی رسید، 
در بازی های آسیایی گوانگجو تیم ملی کشورمان 
به دو مدال طلا رسید و مقتدرانه و پس از سال ها 
تیم های رده های سنی بر سکوی نخست آسیا 
دوستی  به  توجه  با  می شود،  ایستادند.شنیده 
پناهی و آشوری به احتمال فراوان در روز مجمع 
یکی از آنان به سود دیگری کنار خواهد کشید که 

البته این اتفاق برای پناهی محتمل تر است.
فرجی شاید رقیب جدی

حواشی و اختلافات داخلی اهالی کاراته سبب شد 
که حدود  چهار سال قبل صادق فرجی از دل سازمان 
تربیت بدنی به ریاست فدراسیون رسیده و هرچند 
آرامش نسبی را با کمک دبیر وقتش در این رشته 
حکمفرما کرد، اما خیلی زود قربانی شده و مجبور 
به کناره گیری از ریاست شود.وی که سابقه سال 
ها مدیریت در سازمان تربیت بدنی را دارد نسبت به 

دیگر گزینه های مدعی از شانس کمتری برای برنده 
شدن در مجمع انتخاباتی برخوردار است.

ناظریان مدعی جدی ولی...
حبیب الله ناظریان، مدیر موفق دهه های گذشته 
پس از سال ها دوری از مدیریت کاراته بازهم 
سودای ریاست در سر دارد.طبق صحبت های 
برخی از اعضای مجمع، هرچند قشر جدید و جوان 
کاراته بارها در محافل خصوصی اعلام کرده اند که 
علاقه ای به رای دادن به این مدیر قدیمی را ندارند، 
اما وی مصمم به حضور در انتخابات است ولی 
ناظریان خوب می داند فضای رسانه ای و کاراته ای 

امروز با دوران مدیریتی وی بسیار متفاوت است.
نخودی های مجمع

برخی از دیگر کاندیداها که صلاح نمی بینیم 
وقتی  اند  کرده  عادت  گویا  ببریم  را  نامشان 
انتخابات یک فدراسیون رزمی می خواهد برگزار 
شود بروند و کاندید شوند حتی اگر شانسی نیز 
برای تصدی بر صندلی برای خود قائل نباشند ولی 
همین اعتماد بنفسشان نیز ستودنی است از طرفی 
این نگرانی وجود دارد بعد از انتخاب نفر اول کاراته 
باز هم بعد از چند ماهی بعضی از پیشکسوتان این 
رشته وقتی ببینند از دورگرفتن پست و مقام خارج 
شده اند انتقاداتی را مطرح کنند و بخواهند چالش 
آفرینی کنند ولی خوب می دانند دودش بچشم 
خود اهالی کاراته می رود. فدراسیونی مدال آور 
که همواره جزو 5 فدراسیون برتر در سالهای نه 

چندان دور در کشور بود حال بخاطر همین سهم 
خواهی های داخلی تبدیل به فدراسیونی معمولی 
و پر حاشیه شده بطوریکه که فدراسیون هایی 
همچون تکواندو و ووشو در سایه مدیریت مطلوب 
گوی سبقت را از رقیب قدیمی خود در کسب مدال 

ربوده اند.
به نظر می رسد با توجه به جوی که در بعضی هیات 
استانها دیده می شود همه راهها امروز در مجمع 
برای رای گیری به محسن آشوری ختم شود هر 
چند وی زیاد هم  نباید خوش بین باشد چرا که 
سالهاست در کاراته نمی توان براحتی دوست و 

دشمن را شناخت.
از  پس  هاست  ماه  که  ایران  کاراته  هرحال  به 
از سوی سید حسن  علیرضا سمندر  استعفای 
طباطبایی توسط سرپرست اداره می شود با توجه 
به نزدیکی مسابقات قهرمانی جهان نیاز به مدیری 
توانمند و کاربلد دارد تا با دوری از حواشی به دنبال 

توسعه این رشته پرطرفدار باشد.
کاری که رییس جدید باید بکند

جایگاه  به  رسیدن  برای  داند  می  خوب  کاراته 
گذشته خود در بین فدراسیون های رزمی  در بعد 
مدال آوری کار چندان سختی در پیش ندارد فقط 
باید با کمی آرامش و فکر و خویشتن داری در برابر 
حوادث رفتار کرد سهم خواهی در این رشته ورزشی 
سالهاست همچون خوره به جان جامعه آن افتاده 
و همین منیت هاست که کار را به این جا رسانده 
است تا در این مدت تقریبا 15 ساله شاهد جلوس 

10 رییس و سرپرست بر صندلی ریاست آن باشیم.
از انتخابات که بگذریم باید به این موضوع توجه 
داشت که رییسی که امروز انتخاب می شود بعد از 
اولویت قرار دادن تیم ملی می بایست دو کار مهم 
انجام دهد ابتدا سر و سامان دادن به لیگ های بی 
خاصیت و بی برنامه و سپس در اختیار گرفتن 
سالن اختصاصی یا خانه کاراته  که حق این رشته 
چند صد هزار نفری است و در خاتمه رسیدگی به 
وضعیت نه چندان مناسب برخی استانها از جمله 
پایتخت رییس بعدی کارهای زیادی برای انجام 
دادن دارد البته به شرط اینکه زمان برای اجرای 
آن داشته و فردای امروز،همین طرفداران سینه 
چاک تبدیل به منتقد نشده و زیر پای او را خالی 

نکنند.

کاراته یک مویز و چهل قلندر؛
آیا راههـــا به شیهان ختم می شـــــود؟

بی باک: ملی پوشان تکواندو کاملا آماده اند
مربی تیم ملی تکواندو گفت: ملی پوشان تکواندو با انجام تمرینات، حسابی آماده هستند و به امید خدا با قدرت 21 

مرداد به المپیک اعزام می شویم.
مهدی بی باک قهرمان سالهای نه چندان دور تیم ملی و مربی با اخلاق فعلی در مورد آخرین وضعیت تیم ملی تکواندو 
اظهار داشت: وضعیت نفرات بسیار خوب است و مشکل خاصی نداریم. به امید خدا 21 مرداد به ریو اعزام می شویم و 

تمام تلاش مان این است که تا زمان اعزام شرایط نفرات را حفظ کنیم.
وی ادامه داد: قاعدتا در چند روز باقی مانده تمرینات را در تهران پیگیری می کنیم و در این مدت نیز همچون گذشته 

برخی تیم های استان های دیگر در اردوهای تیم حاضر می شوند و تمرینات مشترکی با ملی پوشان دارند.
مربی تیم ملی تکواندو عنوان کرد: وضعیت نفرات عالی است و این موضوع نوید این را می دهد که باید از ریو منتظر 

شنیدن اخبار خوبی در مورد تکواندو باشیم.
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رزمي

میراسماعیلی:

جودوکــاران مــا چیزی از رقبــا کم ندارند

اگرچه تنها چند روز تا شروع بازیهای المپیک باقی مانده است ولی مربی 
اختصاصی بوکسور المپیکی کشورمان شرایط او را ایده ال توصیف کرد.

اکبر احدی در خصوص شرایط احسان روزبهانی پیش از المپیک اظهار داشت: 
خدا را شکر احسان از لحاظ بدنی در فرم ایده آلی است و مشکل تمرینی و فنی 
هم ندارد. در مجموع شرایط او خوب است و تا حد زیادی آماده حضور قدرتمند 

در بازی های المپیک 2016 است.
وی با اشاره به رفع آسیب دیدگی روزبهانی ادامه داد: بینی حدادی در مسابقات 
آزاد چین دچار شکستگی شد اما الان شرایط بهتری دارد و مشکلی در این زمینه 

نداریم.
احدی در پاسخ به این سوال که چه شناختی از حریفان روزبهانی در المپیک 
دارد، گفت: بیشتر حریفان او از چهره های سرشناس بوکس در دنیا هستند و یا 
در بدترین حالت جزو سه نفر برتر قاره خود می باشند. واقعا در وزن 81کیلوگرم 

ترافیک شدیدی از بوکسورهای تاپ وجود دارد و امیدوارم که احسان بتواند در 
این بازی ها موفق باشد.

المپیکی  بوکسور  نتایج  پیشبینی  در خصوص  روزبهانی  اختصاصی  مربی 
کشورمان تصریح کرد: بازی های المپیک در هیچ رشته ای قابل پیش بینی 
نیست و من نمیتوانم بگویم چه نتیجه ای بدست خواهد آمد. قول می دهم که 
تمام تلاش خود را به کار ببندیم اما نمیتوانم بگویم چه نتیجه ای کسب خواهیم 

کرد.
وی در پایان ضمن اشاره به سیدبندی جدول وزن 81 کیلوگرم در المپیک، 
گفت: احسان در حال حاضر رنکینگ یک جهان در جدول رقابت های نیمه 
حرفه ای است و احتمال دارد در قرعه کشی سید 3 یا 4 داشته باشد. در مجموع 
بوکسور ضعیفی در المپیک وجود ندارد و سیدبندی چهار نفر برتر هر وزن برای 
این است که بهترین های یک وزن در رقابت های ابتدایی با هم باری نکنند تا 

جذابیت رقابت ها بالا برود.

احدی :المپیک قـابـــل پیش بینـــی نیست

جمشید پارسیان مهر چندی پیش در فضای مجازی عملکرد یکی از مسئولان فدراسیون کاراته در سبک 
های آزاد را مورد نقد قرار داده و به همین دلیل به کمیته انضباطی این فدراسیون فراخوانده شد.

وی روز دوشنبه در جلسه کمیته انضباطی حضور یافت و در پایان جلسه و بیرون از مجموعه ورزشی 
کشوری )محل استقرار فدراسیون کاراته( مورد ضرب و شتم افراد ناشناس قرار گرفت.

پارسیان مهر گفت: وقتی جلسه تمام شد و به بیرون از مجموعه آمدم، متوجه پنجر شدن لاستیک 
خودروی خود شدم که برایم عجیب بود، چرا که لاستیک ها را به تازگی تعویض کرده بودم.

وی افزود: زمانیکه در حال برطرف کردن مشکل شدم، دو موتور سوار به سمت من آمدند و افرادی که کلاه 
برسرداشتند و چهره آنان مشخص نبود با میله به کمر، آرنج و مچ دستم ضربات سنگینی وارد کردند که 

باعث آسیب دیدگی سخت شد ، من هم به سرعت ماموران انتظامی را در جریان گذاشتم.
پارسیان مهر با اشاره به اینکه اکنون روند درمانی خود را دنبال می کند، گفت: چهره افراد را ندیده و نمی 

توانم کسی را متهم کنم.
رئیس سبک بوشیدو کای کان کاراته در پاسخ به این سوال که به فرد یا افرادی مظنون نیست؟ تنها به این 
جمله بسنده کرد که جامعه کاراته می دانند که اینگونه رفتارهای خشن به جای گفتمان، مختص به چه 

گروهی است.

وقتی منتقد کاراته را کتک می زنند
رئیس سبک بوشیدو کای کان کاراته بعد از انتقاد از عملکرد یکی از مسئولان فعلی فدراسیون کاراته در پایان 

جلسه کمیته انضباطی این فدراسیون، مورد ضرب و شتم افراد ناشناس قرار گرفت.

نایب رئیس فدراسیون جودو معتقد است، این رشته با کسب یک مدال المپیکی 
مشکلاتش حل می شود. آرش میراسماعیلی درباره شرایط المپین های جودو 
قبل از اعزام به المپیک ریو اظهار داشت: المپیکی های جودو آخرین اردوی خود 
را در تهران سپری می کنند و شرایط بسیار خوبی دارند. جودوکاران به دور از 
مصدومیت و حاشیه برای حضوری قدرتمند در ریو تلاش می کنند.وی افزود: 
در این مدت چیزی برای المپیکی ها کم نگذاشتیم. جودوکاران انگیزه خوبی برای 
موفقیت دارند و با همه حریفان خود در مسابقات مختلف مبارزه کرده اند و آنها را 
می شناسند.نایب رئیس فدراسیون جودو با بیان اینکه آرامش در اردوی تیم ملی 

حکم فرما شده است، افزود: مشکل جودو یک مدال المپیکی است و با این مدال 
همه مسائل حل می شود. فکر می کنم در این دوره وقت گرفتن مدال باشد چون 

جودوکاران بسیار خوب و شایسته ای برای المپیک ریو داریم.
میراسماعیلی با توصیه به ورزشکاران المپیکی ریو گفت: المپیکی های جودو ایران 
چیزی از رقیبانشان کم ندارند و تنها کافی است با تمرکز ، نهایت تلاش خود را در 
روز مسابقه نشان دهند فدراسیون در این مدت هر آنچه از دستش برآمده انجام 
داده و حال انتظار دارد بچه ها با تمام توان بر روی تاتامی بروند چرا که آنها لیاقت 

کسب مدال را دارند و باید این طلسم در المپیک شکسته شود.
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پارالمپيك

برنامه تدارکاتی آلمان و هلند به شناخت ترکیب اصلی تیم کمک کرد
هادی رضایی، سرمربی تیم ملی والیبال نشسته از برگزاری سیزدهمین مرحله تمرینات تیم ملی در مشهد 

مقدس خبر داد.
وی پیرامون این تمرینات گفت: اردوی سیزدهم در مشهد مقدس که از پایگاههای والیبال نشسته کشور 
است، برگزار می شود و انتخاب این شهر به جهت تقویت روحیه ورزشکاران و استمداد از امام رضا )ع( برای 
موفقیت در بازی های پارالمپیک صورت گرفته و بعد از این مرحله دو دوره دیگر اردو خواهیم داشت که هر 

کدام به فاصله ی 5 روز استراحت در تهران برگزار می شوند.
رضایی خاطر نشان کرد: تمرینات و نیز دیدارهای تدارکاتی در آلمان و هلند که با تیم های ملی چین، آلمان 
و هلند برگزار شد به ما کمک کرد تا نسبت به ترکیب اصلی تیم شناخت پیدا کنیم و با توجه به نیروهای 
جدیدی که در تیم حضور دارند این نیاز احساس می شد تا مسابقات تدارکاتی با حضور تماشاگران و داوران 
بین المللی و شرایطی شبیه به مسابقات بزرگ، برگزار شود.سرمربی تیم ملی افزود: خوشبختانه تیم در 
حال حاضر شرایط مطلوبی دارد و امیدواریم با حفظ آن بتوانیم زحمات دو ساله ی ملی پوشان و کادر فنی 

در بازی های پارالمپیک را به ثمر بنشانیم و به آنچه حقمان هست برسیم.
وی گفت: تا قبل از اردوی آخر و متصل به اعزام، تیم با 14 ملی پوش به تمرینات ادامه می دهد و در 
اردوی آخر ترکیب 12 نفره اصلی مشخص خواهد شد. به دلیل اینکه نمی توان شرایط را پیش بینی 
کرد، فعلا با 12 ورزشکار اصلی و 2 ورزشکار رزو به تمرینات ادامه می دهیم و مهم است که همه ی این 
14 نفر در بهترین مرز آمادگی باشند.داود علیپوریان،صادق بیگدلی)تهران(،ابوالفضل اولیائی، مهرزاد 
مهروان)البرز(، امیرحسین کفشدار، رمضان صالحی، مرتضی مهرزاد، مجید لشکری)مازندران(، عیسی 
زیراهی)مرکزی(، میثم علیپور)گیلان(، آرش خرمالی)گلستان(، حسین گلستانی ،سیدحسین حسینی 
جد)قم(، مهدی بابادی)خراسان رضوی( ملی پوشان دعوت شده به اردوی سیزدهم هستند که زیر نظر 

هادی رضایی، سرمربی تیم ملی، تمرینات خود را انجام می دهند.
علیرضا معمری، بهمن تاروردی زاده و حسن بخشعلی پور نیز به عنوان مربیان تیم ملی هادی رضایی را در 
این اردو همراهی می کنند و محمد صفری به عنوان فیزیوتراپ و مهدی عسگری به عنوان نماینده فرهنگی 

در کنار ملی پوشان حضور دارند.

افزایش 45درصدی سهمیه های دو و میدانی ایران در ریو به نسبت لندن

علی اصغر هادی زاده، رئیس انجمن دو ومیدانی جانبازان و معلولین از افزایش 45درصدی سهمیه های 
ایران در رشته دو و میدانی خبر داد.

وی دراین خصوص افزود: به نسبت بازی های پارالمپیک لندن با افزایش 45 درصدی سهمیه ها در ریو 
روبرو هستیم. دور پیشین بازی ها ایران با 16 سهمیه در مسابقات پارالمپیک شرکت کرد و در این دوره با 
26 سهمیه. این رشد چشمگیر حاصل تلاش ورزشکاران، مربیان، داوران، هیات های  استانی، فدراسیون و 

کمیته ملی پارالمپیک است.
هادی زاده خاطرنشان کرد: با توجه به اینکه روند کسب سهمیه و اعلام نفرات نهایی به اتمام رسیده، 
لازم است نکاتی پیرامون این مسیر گفته شود. از بازی های پاراآسیایی اینچئون ملاک انتخاب تیم ملی 
برای ریو به اطلاع ورزشکاران و هیات ها رسید و همه مطلع بودند که رکوردها می بایست تا خرداد 95 که 

مسابقات انتخابی برگزار می شد، به نفر چهارم جهان در جدول رنکینگ IPC برسد.
وی افزود: پس از اینچئون، هر ورزشکاری که توانست رکوردش را به نفر پنجم جهان برساند تحت پوشش 
انجمن و کمیته ملی پارالمپیک قرار گرفت. از آنجایی که به تعداد سهمیه های کسب شده اجازه داشتیم 
تا نفراتی که به رده چهارم جهانی رسیده اند را انتخاب کنیم، باید تلاش می شد تا بیشترین حد ممکن 
سهمیه ها را بدست آوریم. کسب سهمیه برای ما اولویت اول بود اما هیچ گاه اعلام نکرده و نخواهیم کرد 
که از همه ی سهمیه ها استفاده می شود چرا که ستاد بازی ها، کمیته فنی و فدراسیون همیشه برای اعزام 

ورزشکاران به مسابقات ملاک های خاص خود را تصویب و اعلام می کنند.
رئیس انجمن دو ومیدانی در ادامه گفت: بر این اساس مسابقات انتخابی تیم ملی خرداد ماه امسال در 
تهران برگزار شد و افرادی که موفق به ثبت رکوردهای مورد نظر انجمن شدند به تیم ملی راه یافتند. اما 

چون زمان استفاده از سهمیه ها در اختیار انجمن بود، به تعدادی از ورزشکاران که اسامی آنها در لیست 
بلند قرار داشت ولی به رکوردهای مورد نظر نرسیده بودند، فرصت دوباره ای داده شدتا بتوانند در صورت 
ثبت رکورد به تیم ملی راه پیدا کنند. این اتفاق 17 تیر افتاد و تعدادی از ورزشکاران نیز از این رکوردگیری 
انتخاب شدند.هادی زاده تصریح کرد: کمیته ی فنی با توجه به پیشرفت قابل ملاحظه و فوق العاده ی 
محمد فتحی گنجی، ورزشکار جوان تیم دو و میدانی، تصمیم گرفت که این ورزشکار را که در رده چهارم 
پارالمپیک قرار گرفته بود به تیم ملی دعوت کند. وی اگر این رکورد را در خرداد به ثبت رسانده بود همان 

زمان به تیم ملی راه می یافت.
وی افزود: تصمیم دیگری که در جلسه ی کمیته فنی گرفته شد، افزوده شدن مریم سلطانی به تیم ملی بود. 
وی پس از افرادی که به تیم ملی راه یافتند، در بخش بانوان اولین فردی بود که رکوردهایش به حد نصاب 
های مورد نزدیک بود و شرایط حضور در تیم ملی را داشت و به عنوان سومین بانوی ملی پوش برای حضور 
در ترکیب اعزامی به ریو انتخاب شد. رئیس انجمن دو و میدانی در خصوص اردوی تیم ملی در آذربایجان 
گفت: با توجه به اینکه شرایط اعزام به مسابقات آلمان فراهم نشد، تصمیم گرفتیم برای هماهنگی بیشتر 
تیم، اردویی برون مرزی را تدارک ببینیم. به همین منظور کشور آذربایجان انتخاب شد و از 5 تا 15 مرداد 

در باکو تمرینات تیم ملی را دنبال می کنیم.
هادی زاده اظهار داشت: با توجه به شرایط اردوهای تیم ملی که به صورت غیر متمرکز برگزار می شود، این 
اردو فرصت خوبی برای تبادل تجربیات مربیان و نیز همزیستی اعضای تیم ملی با هم است و امیدواریم در 
مقطع زمانی حساس پیش از بازی های پارالمپیک این اردو تاثیر خوبی در عملکرد ملی پوشان داشته باشد.
تیم ملی دو و میدانی ایران با ترکیب 23 ورزشکار در بخش مردان و 3 ورزشکار در بخش زنان در رقابت های 

پارالمپیک ریو حضور خواهد یافت. 

حضور مدیر اجرایی کمیته پارالمپیک هلند در فدراسیون جانبازان و معلولان

مدیراجرایی و مسئول کمیته پزشکی کمیته ملی پارالمپیک هلند از فدراسیون ورزش های جانبازان 
و معلولان بازدید به عمل آورد.»آندره کتس«، مدیر اجرایی کمیته پارالمپیک هلند، به همراه مسئول 
کمیته پزشکی کمیته پارالمپیک این کشور با حضور در فدراسیون ورزش های جانبازان و معلولان، از دو 
اردوی والیبال نشسته بانوان و وزنه برداری بازدید به عمل آورد.این دو مسئول هلندی، بازدید از اردوهای 

ملی پوشان را با حضور بر مزار شهید گمنام دفاع مقدس و ادای احترام به مقام شامخ آن شهید، آغاز کردند.
مسعود اشرفی، دبیرکل کمیته ملی پارالمپیک هم در این بازدید به همراه مسئولان هلندی حضور داشت.

آندره کتس، رشد ورزش پارالمپیکی در ایران را ستود و ابراز امیدواری کرد این روابط دوجانبه بتواند به 
توسعه روابط دو کشور بینجامد.وی که همچنین سرپرست کاروان اعزامی پارالمپیک هلند به ریو 2۰16 
نیز هست، گفت: شما در لندن یازدهم شدید و امروز که از اردوهای ورزش پارالمپیکی شما بازدید کردم و 
تلاش شما را دیدم متوجه شدم که کسب آن مقام اتفاقی نبود. اینکه مردم ایران ورزش پارالمپیکی را جدی 
می گیرند برای من خیلی جالب است. ما می توانیم از تجربیات یکدیگر در این زمینه استفاده کنیم تا در 
نهایت به نتایج بهتری در عرصه ورزش معلولان دست پیدا کنیم.وی افزود: من ورزش پارالمپیک ایران را 
در ریو بسیار موفق می بینم. شما در لندن یازدهم شدید و ما دهم و فکر می کنم رقابت نزدیکی هم بین دو 
کشور در این دوره از رقابتها وجود دارد. ما سخت کار می کنیم تا بهترین نتایج را کسب کنیم و سپس در 

پایان رقابتها در خصوص نتایج صحبت خواهیم کرد.
وی همچنین با اشاره به موفقیت تیم ملی والیبال نشسته ایران گفت: شما به تازگی در کشور هلند اردو برپا 

کرده بودید. تلاش ما بر این است تا به سطح والیبال نشسته ایران دست پیدا کنیم.
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پارالمپيك
این دو مسئول هلندی همچنین قرار است از پژوهشکده رویان که یکی از فعالیت هایش در مورد آسیب 

های ورزشی و بهبودی آنها از طریق سلول های بنیادین است،  بازدید به عمل آورند. 

 محرومیت تعلیقی روس ها برای پارالمپیک ریو به قوت خود باقی است
مدیر فنی کمیته ملی پارالمپیک تاکید کرد که بر اساس تصمیم کمیته بین المللی پارالمپیک، محرومیت 
ورزشکاران روسیه از حضور در پارالمپیک ریو به قوت خود باقی است مگر اینکه طی مهلت ۲۱ روز تعیین 

شده مدارکی مبنی بر سلامت آنها به لحاظ عدم استفاده از مواد نیروزا ارائه شود. 
بهروز برجسته با اشاره به خبرهایی که اخیرا پیرامون ورزشکاران روسیه و دوپینگ آنها مطرح شده است، 

اظهار داشت: این موضوع ابهاماتی را در رابطه با حضور کاروان ورزش 
روسیه در بازی های المپیک و پارالمپیک ریو ایجاد کرد، البته در 
بخش المپیک تصمیم گیری نهایی به فدراسیون های بین المللی 
هر رشته واگذار شد که آنها هم با لحاظ کردن برنامه ها و نظارت 
های ویژه خود، تصمیم به حضور این کاروان در این دوره از بازی 
های المپیک گرفتند این در حالی است که در مورد حضور کاروان 
روسیه در پارالمپیک ریو، تصمیم گیری بر عهده کمیته بین المللی 
پارالمپیک است. وی در این رابطه ادامه داد: کمیته بین المللی 

پارالمپیک در آخرین تصمیم گیری خود در تاریخ ۱۱ مرداد کمیته ملی پارالمپیک این کشور را تعلیق 
کرده است. همچنین کمیته بین المللی پارالمپیک مهلتی ۲۱ روزه را جهت اعتراض به مسئولان ورزش 
معلولان روسیه داده تا طی این مدت زمان اعتراض نمایند و مدارکی مبنی بر سلامت ورزشکاران خود در 

تمام رشته ها و عدم استفاده آنها از مواد نیروزا ارائه کنند. 
مدیر فنی کمیته ملی پارالمپیک تاکید کرد: بدیهی است اگر روس ها طی مدت زمان مهلت تعیین شده، 
مدارک مستندی در این زمینه ارائه کنند حضورشان در بازی های پارالمپیک بلامانع خواهد بود در غیر 
این صورت تصمیم  کمیته بین المللی پارالمپیک برای محرومیت کاروان ورزش روسیه از این دوره بازی 
ها اجرایی خواهد شد. آنچه مسلم است اینکه کاروان روسیه در حال حاضر در محرومیت تعلیقی به سر 
می برد. برجسته همچنین با بیان اینکه درصورت محرومیت قطعی روس ها، احتمالا سهمیه پارالمپیکی 
ورزشکاران آنها در اختیار دیگر کشورها قرار می گیرد، به این پرسش مبنی بر اینکه »آیا در این صورت 

کاروان ایران هم سهمیه جدیدی در اختیار خواهد گرفت؟«، پاسخ داد.
وی گفت: احتمال اینکه با محرومیت روس ها، سهمیه جدیدی به کاروان ایران تعلق بگیرد بعید نیست اما 
آنچه حائز اهمیت است این است که ما ورزشکار تمرین کرده ای نداریم که بخواهیم سهمیه احتمالی مورد 
نظر را در اختیار وی قرار دهیم. ورزشکاری هم که تمرینات لازم را پشت سر نگذاشته باشد، شرایط حضور 
در میدانی مانند پارالمپیک را ندارد. بنابراین در هر شرایطی کاروان ایران با همان تعداد ۹۷ ورزشکار در 
پارالمپیک ریو شرکت می کند. پانزدهمین دوره بازی های پارالمپیک ۱۷ تا ۲۸ شهریور ماه در ریودوژانیرو 
برگزار می شود. کاروان پارالمپیکی ایران با نام کاروان فرهنگی ورزشی منا دهم شهریورماه برای حضور در 

این دوره بازی ها عازم ریو می شود. 

زهرا چابکی: ورزشکاران پارالمپیکی در تمام مدت زمان حضور در 
ریو آماده تست دوپینگ باشند

بیان  با  پارالمپیک  ملی  کمیته  دوپینگ  کمیته  عضو 
اینکه موضوع کنترل دوپینگ پانزدهمین دوره بازیهای 
پارالمپیک به طور جدی از سوی مسئولان کمیته بین 
المللی پارالمپیک و همچنین برگزارکنندگان این بازیها 
پیگیری می شود، گفت: ورزشکاران کاروان از زمان ورود به 
ریو تا اتمام کامل رقابت ها، باید در هر زمان و شرایطی آماده 

نمونه گیری باشند.
زهرا چابکی با تاکید بر اینکه همکاری با سازمان های آنتی 
دوپینگ برای کنترل دوپینگ رویدادهای مختلف وظیفه 
هر یک از ورزشکاران شرکت کننده است، اظهارداشت: 
طبیعی است این مورد در روی��دادی مانند پارالمپیک 
اهمیت بیشتری پیدا می کند. برای دوره آتی بازیهای پارالمپیک که مدت زمان زیادی تا آغاز آن باقی 
نمانده است نیز موضوع کنترل و مدیریت دوپینگ خیلی جدی از سوی مسئولان مربوطه پیگیری می 

شود و بر همین اساس ورزشکاران ما باید توجه لازم وکافی را به آن داشته باشند.
وی تصریح کرد: اینکه بعد از اتمام رقابت های هر رشته، از بهترین ورزشکاران شرکت کننده در آن رشته که 
صاحب مدال شده اند، نمونه گیری شود یک امر طبیعی و عادی است اما در مورد پارالمپیک ریو، موضوع 
نمونه گیری احتمالا طیف بیشتری از ورزشکاران را در بر می گیرد، همه باید در هر شرایطی منتظر باشند 
که از آنها نمونه گیری شود.عضو کمیته دوپینگ کمیته ملی پارالمپیک خطاب به ورزشکاران ایرانی که 
صاحب سهمیه بازیهای پارالمپیک ریو شده اند، گفت: ورزشکاران کاروان ما هم باید از زمان ورود به ریو 
تا اتمام کامل رقابت ها و ترک این شهر، آماده نمونه گیری باشند، شاید حتی ماموان کنترل دوپینگ در 
زمانی غیر از تمرین و مسابقه برای گرفتن تست دوپینگ اقدام کنند. حتی در این صورت هم ورزشکاران ما 
همکاری لازم را باید داشته باشند.دبیر کمیته پزشکی کمیته ملی پارالمپیک همچنین در مورد اقدامات 

انجام شده برای ورزشکاران کاروان پارالمپیکی ایران و در راستای مبارزه با دوپینگ یاد آور شد: داروهای 
نیروزا و مکمل های غیرمجاز در قالب بروشوری کامل به ورزشکاران معرفی شده اند تا در استفاده از هر دارو 
و مکملی با توجه به اطلاع رسانی انجام شده، احتیاط لازم را داشته باشند. در کل تمام مکمل ها با نظارت 

خود ما به ورزشکاران داده می شود تا مبادا برای آنها مشکلی ایجاد شود.
چابکی در این رابطه ادامه داد: برای آن دسته ورزشکارانی هم که به خاطر شرایطشان مجبور به استفاده از 
داروهایی خاص هستند، نامه معافیت درمانی لازم تهیه شده تا در جریان بازیها، استفاده از آن دارو برایشان 

مشکل ساز نشود.
این مسئول ابراز امیدواری کرد که ورزشکاران ایران با استفاده آگاهانه از داروها و مکمل ها به خصوص در 
جریان پانزدهمین دوره بازیهای پارالمپیک، خود مانع از هر اتفاق ناخوشایندی در زمینه دوپینگ شوند و 

در کل کاروان ایران در سلامت کامل و کاملا پاک در بازیها حاضر شود. 

زمان مبارزه نمایشی پاراتکواندوکار ایران در المپیک ریو اعلام شد
مهدی پور رهنما، پاراتکواندوکار ایران، در تنها مبارزه نمایشی بازیهای پارالمپیک ریو، رقابت مقابل 

حریف روسی خود در این بازی ها را ۲۸ مردادماه برگزار خواهد کرد.
پاراتکواندو در بازیهای پارالمپیک ۲۰۲۰ توکیو به طور رسمی وارد فهرست رشته های پارالمپیکی خواهد 

شد و بخشی از مدال های این بازی ها را به خود اختصاص خواهد داد.
در همین راستا و به منظور معرفی بیشتر این رشته به جهان ورزش، برای نخستین بار یک مبارزه 
پاراتکواندو به صورت نمایشی و در سطح بازیهای المپیک و پارالمپیک اجرا خواهد شد. بر اساس تصمیم 
فدراسیون جهانی و با هماهنگی کمیته بین المللی المپیک و پارالمپیک، این مبارزه نمادین پاراتکواندو در 

جریان مسابقات تکواندوی بازیهای المپیک ریو برگزار خواهد شد.
فدراسیون جهانی تکواندو با لحاظ کردن نتایج تیمی پاراتکواندو ایران در چند سال اخیر، حضور مستمر 
پاراتکواندوکاران ملی پوش کشورمان در رقابت های بین المللی و البته در نظر گرفتن نتایج انفرادی 
ورزشکاران اعزامی کشورمان به این رقابت ها، مهدی پور رهنما را به عنوان یکی از پاراتکواندوکاران حاضر 
در این مبارزه نمادین انتخاب کرد. حریف پور رهنما، ورزشکاری از روسیه است که به خاطر سه قهرمانی 

متوالی در سطح جهان دیگر گزینه منتخب فدراسیون جهانی شده است.
همچنین بر اساس برنامه اعلام شده، مبارزه میان مهدی پور رهنما، ملی پوش پاراتکواندوی ایران در وزن 
۷۵- کیلوگرم با حریف روسی، ۲۸ مردادماه برگزار خواهد شد. به گفته حسین مدانلو، سرمربی تیم ملی 
پاراتکواندو، پور رهنما که طی هفته های گذشته تمرینات انفرادی بر اساس برنامه های تصویبی داشته 
است، پیش از اعزام به ریو همراه با دیگر ملی پوشان که برای مسابقات قهرمانی اروپا )شهریورماه - لهستان( 

آماده می شوند، تمریناتش را دنبال خواهد کرد. 

دو و میدانی کاران پارالمپیکی امروز عازم آذربایجان می شوند
۲۵ دو و میدانی کار پارالمپیکی ایران به منظور برپایی اردوی تمرینی، دوشنبه عازم آذربایجان می شوند تا 

تمرینات خود برای آماده سازی حضور در بازی های پارالمپیک را در باکو دنبال کنند.

سفر به آذربایجان و برپایی اردوی تمرینی در این کشور تنها اعزام برون مرزی است که در برنامه تیم ملی دو 
و میدانی معلولان برای حضور در بازیهای پارالمپیک ریو قرار گرفته است. بر همین اساس سفر به این کشور 

با ترکیب کامل اعزامی به پارالمپیک ریو انجام خواهد شد.
بر اساس اعلام انجمن دو و میدانی معلولان و کمیته ملی پارالمپیک، تیم ملی دو و میدانی با ۲۵ ورزشکار 
در پارالمپیک پانزدهم شرکت خواهد کرد. تمام این ورزشکاران دوشنبه در قالب تیم ملی عازم آذربایجان 

می شوند تا اردویی تمرینی در شهر باکو داشته باشند.
۱- حمید اسلامی )دو ۱۵۰۰ متر( )دونده همراه: حسین صالحی منش(، ۲- سامان پاکباز )پرتاب 
وزنه(، ۳- جاوید احسان شکیب )پرتاب وزنه(، ۴- علی الفت نیا )پرش طول(، ۵- پیمان نصیری )دو 
۱۵۰۰ متر(، ۶- سیامک صالح فرج زاده )پرتاب وزنه(، ۷- محسن کائیدی )پرتاب وزنه و پرتاب نیزه(، 
۸- سجاد محمدیان )پرتاب وزنه(، ۹- علیرضا مختاری )پرتاب وزنه(، ۱۰- جلیل باقری )پرتاب وزنه(، 
۱۱- علی محمدیاری )پرتاب دیسک(، ۱۲- سجاد نیک پرست )پرتاب نیزه(، ۱۳- محمد خالوندی 
)پرتاب نیزه(، ۱۴- اسدالله عظیمی )پرتاب وزنه(، ۱۵- علیرضا قلعه ناصری )پرتاب دیسک(، ۱۶- 
احمد اجاقلو )دو ۱۰۰ متر(، ۱۷- یونس سیفی پور )پرتاب وزنه(، ۱۸- عبدالله حیدری )پرتاب نیزه(، 
۱۹- مهران نکویی مجد )پرتاب وزنه(، ۲۰- حامد امیری )پرتاب وزنه(، ۲۱- جواد حردانی )پرتاب 
نیزه(، ۲۲- محمد فتحی گنجی )پرتاب نیزه(، ۲۳- محسن حسینی نیا )پرتاب وزنه(، ۲۴- هاشمیه 
متقیان )پرتاب نیزه( و ۲۵- بتول جهانگیری )پرتاب وزنه( اعضای تیم پارالمپیکی دوومیدانی هستند 
که در اردوی آذربایجان شرکت خواهند کرد.بهمن رضایی به عنوان مدیر فنی و سرمربی تیم ملی دو و 
میدانی معلولان در بازیهای پارالمپیک همراه با هرمز صادقی، مصطفی بهرامی، سجاد مرادی، سعید  
کولیوند، حمید مزارزئی، مصطفی جنتی و محسن ابراهیمی هدایت ملی پوشان این تیم را در  اردوی 
آذربایجان بر عهده خواهند داشت.اردوی تیم ملی دو و میدانی معلولان در باکو به مدت ۱۰ روز ادامه 

خواهد داشت.
تیم ملی دو و میدانی معلولان ایران در حالی با ۲۵ ورزشکار برای شرکت در بازیهای پارالمپیک ریو آماده 
می شود که در پارالمپیک لندن با ۱۸ ورزشکار شرکت کرد و موفق به کسب ۱۳ مدال شامل ۵ مدال طلا، ۵ 

مدال نقره و ۳ مدال برنز شد. 
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بزرگ ترین چالش در مسیر المپیک 
این روزها دوپینگ ورزشکاران روس به بزرگ ترین معضل در مسیر المپیک بدل شده است. اما المپیک با چالش هایی بزرگ تر از این نیز در تاریخ خود 

رو به رو بوده است. از جمله برگزار نشدن المپیک 1916 به دلیل وقوع جنگ جهانی اول. چهار سال بعد المپیک پس از 8 سال از سر گرفته شد..

تصاویری از المپیك هفتم

چهاردهم آگوست 1920 فرا رسیده است و پس از پایان جنگ جهانی اول، مسابقات المپیك 
در استادیوم برشوت شهر آنتورپ بلژیك در آستانه افتتاح شدن است. »بارون پی یر دو 
كوبرتن« رئیس IOC و اولین نفر از سمت چپ، مدت ها قبل می خواست از سمت خود استعفا 
دهد. امّا وقوع جنگ جهانی و تعطیلی المپیك 1916 سبب شد تا وی از تصمیم خود منصرف 
شود. در كنار او »آلفرد واردیك« شاه آلبرت )پادشاه بلژیك( و »كنت هنری بایه لاتور« 

)جانشین كوبرتن در سال های آتی( را مشاهده می كنید.

1

پس از جنگ جهانی اول، خیلی چیزها در دنیا تغییر كرد. از جمله علایق مردم به مسابقات ورزشی. طناب كشی 
هم روزهای آخرین خود در المپیك را سپری می كرد. در نبردی كه مشاهده می كنید، بریتانیا بر آمریكا غلبه 

كرد. تیم بریتانیا در پایان قهرمان المپیك شد و هلند و بلژیك عناوین دوم و سوم را از آن خود ساختند.

5
 در دوی 5000 متر رقابتی شورانگیز آغاز شد و »پاوو نورمی« )نفر ششم از چپ( و »ژوزف گیله 
موت« )نفر هشتم از چپ( دیگر دوندگان را به سادگی پشت سر نهادند تا مشخص شود كه این 

دو نفر تعیین كننده سرنوشت قهرمانی می باشند.

6

 ورزشكاران كشورهای شركت كننده به ترتیب حروف الفبا رژه رفته اند و در انتظار آخرین 
مراحل گشایش بازی ها به سر می برند. با دقت به نوع پوشش نمایندگان برزیل، كانادا، شیلی 
و دانمارك متوجه خواهید شد كه در آن دوران پوشیدن لباس رسمی در روز آغازین متداول 

نشده بود و شركت در رژه با لباس ورزشی امری غیرعادی نبود.

2

 »ویكتور بوین« شمشیرباز بلژیكی با در دست داشتن 
نوید یك  المپیك،  ادای سوگند  و  پرچم كشور خود 
شروع را داد. آغاز رقابت های شرافتمندانه و شروع صلح 

بین المللی پس از جنگ جهانی.

3   »پاوو نورمی« دونده بزرگ فنلاندی و قهرمانی كه 
ركورد او در دوی یك مایل با زمان 4ـ4:10 دقیقه 
از سال 1923 تا 1931 دست نخورده باقی ماند، 
با لباس رسمی و كلاه كپ. او در المپیك آنتورپ 

درخشش خود را آغاز كرد.

4
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اسواهن پیرمرد قهرمان سوئدی كه از المپیك 1908 درخشش 
در المپیك را آغاز كرد، در المپیك آنتورپ موفق به كسب مدال 
نقره در تیراندازی به آهوی وحشی گردید تا ركورد پیرترین 
مدال آور بازی های المپیك را به 72 سال ترقی دهد! این ركورد 

هرگز شكسته نشد.

8 در بیستم آگوست 1920 و درست دقایقی قبل از ساعت پنج بعدازظهر تكلیف قهرمان دوی 
پنج هزار متر مشخص گردید. »گیله موت« در اواخر مسیر با سرعتی خیره كننده لحظه به 
لحظه فاصله خود را با »نورمی« بیشتر ساخت تا با ركورد 6ـ14:55 دقیقه قهرمان المپیك 

شود.

7

 »پاوو نورمی« فنلاندی در دوی ده هزار متر ركورد 8ـ31:45 دقیقه را بر جای نهاد تا 
»گیله موت« با ركورد 2ـ31:47 دقیقه دوم شود.

9

 »پاوو نورمی« قهرمان فنلاندی ده هزار متر )سمت 
راست( و »ماته ماكاریو« دونده ایتالیایی و صاحب 
عنوان چهارم این ماده، در پایان مسابقه لبخند 
می زنند. این از معدود عسكهایی است كه نورمی را 

در حال لبخند زدن می بینید. 

10

شناگر رنگین پوستی كه در مركز تصویر و در كنار شناگران ایتالیایی عكسی به یادگار انداخته است، »دوك 
پائوآ كاهاناموكو« می باشد. شناگری كه با ابداع روش »كرال« قهرمان شنای 100 متر انفرادی و دویست متر 

امدادی شد.

11

جیمزمك ایچرن در حال پرتاب چكش 56 پوندی. در این 
رقابت كه وزن چكش در آن با دیگر مسابقه پرتاب چكش 
تفاوت داشت. »پاتریك مك دونالد« با ركورد 11/26 متر اول 
شد. بت ریان )10/96 متر( و »لینار« سوئدی )10/25( دوم و 

سوم شدند. 

12
ستارگان تیم ملی شنای آمریكا در المپیك آنتورپ، خارج از استخر 
عكسی به یادگار انداخته اند. از چپ فورمن روس )قهرمان شنای 
400 متر و 1500 متر آزاد( وارن كیلوها )قهرمان صدمتر كرال 

پشت(، مك گیل و كاهاناموكو.

13
در المپیك آنتورپ 154 مسابقه برگزار شد و با احتساب رشته های تیمی 

تعداد مدالهای طلا، نقره و برنز از دویست هم فزونی یافت.

14
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در المپیك آنتورپ 154 مسابقه برگزار شد و با احتساب رشته های تیمی 
تعداد مدالهای طلا، نقره و برنز از دویست هم فزونی یافت.

17
 18 سپتامبر 1920؛ در سمت راست »اتلوا 
بلیب تری« قهرمان شنای 100 متر آزاد، 300 
متر آزاد و 100×4 متر آزاد المپیك آنتورپ 
دیده می شود و در چپ آیلین ریگین. چهار 
سال بعد او صاحب یك نقره در شنای المپیك 
پاریس شد تا تنها ورزشكاری لقب گیرد كه هم 
در شنا و هم در شیرجه موفق به كسب مدال 

شده است.

18

زمان هفتم سپتامبر 1920 می باشد و گروهی از ورزشكاران رشته ژیمناستیك مشغول تمرین می باشند. در 
آن روزگار تعداد ژیمناست های یك تیم ژیمناستیك خیلی بیشتر از امروز بوده است.

15
»آیلین ریگین« دختر 14 ساله آمریكایي )سمت راست( و اولین قهرمان تاریخ شیرجه 
از سكو در كنار »هلن وین رایت« ژیمناست كم سن و سال كشورش و »جي .اف.دان« 

سرپرست تیم اعزامي كشورش، عكسي به یادگار انداخته است.

16

نمایندگان زن آمریكا در رشته های مختلف ورزشی همگی برای 
گرفتن عكسی یادگاری جمع شده اند. 

19

 در المپیك آنتورپ باز هم تغییراتی در مسابقه پیاده روی ایجاد شد. 
پیاده روی در دو مسابقه انجام شد كه »اوگو فریگریو« در ده هزار متر ركورد 
2ـ48:06 دقیقه را بر جای نهاد تا این چنین از كسب مدال طلا شادمان باشد.

21 »سوزانه لنگلن« اسطوره تنیس فرانسه با لباس های تنیس آن 
روزگار. لنگلن در تنیس انفرادی المپیك آنتورپ در فینال )6ـ3( 
و )6ـ0( »دوروتی هولمن« بریتانیایی را شكست داد و قهرمان شد. 
در بخش مختلط همراه، »ماكس دسوگیس« مدال طلا گرفت و در 

بخش دو نفره نیز همراه با »الیزابت دی آین« برنده مدال برنز شد.

22
استكهلم در دوی  المپیك  قهرمانی كه در  ماینن   هانس كوله 
صحرانوردی، پنج هزار و ده هزار متر 3 طلا و 1 نقره كسب كرد، پس 
از جنگ جهانی كوله در بروكلین نیویورك زندگی می كرد. اما با نام 
فنلاند در ماراتن شركت كرد. هانس  با ركورد 36ـ2/32 ساعت و 
با اختلاف 13 ثانیه نسبت به »یوری لاسمن«  استودیایی )شماره 

6/10( طلای المپیك را به دست آورد. 

23

 بالاخره پیست های دوومیدانی خط كشي شدند. تصویر لحظه اي از 
رقابت 400 متر سرعت را نشان مي دهد. مسابقه اي كه »بویل رود« 
از آفریقاي جنوبي با زمان 49/6 ثانیه آن را فتح كرد. بویل را با پیراهن 

تیره  در سمت راست پیست دوو میداني مشاهده مي كنید.

20


